
 
 

DELUXE ROOM TWIN BED 豪华双床间 DELUXE ROOM KING BED 豪华房 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  
  
  
 

 
  
 

 

  
 

Oasis of Activity 
娱乐活动的中心

With its setting in Patong, 
Phuket’s center of leisure, 
entertainment and beach life, 
the hotel is perfect for enjoying
the town, with its enormous 
variety of entertainment and 
shopping activities.
酒店坐落在芭东, 是普吉休闲,
娱乐和海滩生活的中心,
这是能让你充分（make your 
fully to enjoy）享受城市生活,
娱乐和购物活动的完美场所。

• 5 minute walk to the beach 
   到芭东海滩仅需步行5分钟

• 5 minute walk to Jung Ceylon
  Shopping Centre      
  到江西冷购物中心仅需步行15分钟   
• 40 minute drive to Phuket 
   International Airport 40
  分钟车程到普吉国际机场

Thoughtful Service 服务项目

• One extensive rooftop 
swimming pool with Jacuzzi 
and complete with a dedicated 
sundeck, steam rooms and 
Rooftop Bar & Lounge 
游泳池, 蒸汽房, 屋顶酒吧和休息室
• Fitness Centre 
  健身房
• Laundry Service 
  洗衣服务
• Doctor on Call 
  叫医生服务
• Babysitting service available 
  upon request 
  儿童看护服务
• Tour Information Desk 
  旅游咨询台
• Luggage trolleys are available 
  upon check-in to assist guests 
  carrying luggage to their room
  送行李服务
• Complimentary Wireless 
  Internet Access 
 免费无线上网
• Complimentary tea & coffee 
 免费茶和咖啡

Ashlee Hub Hotel Patong conveniently located on Phuket’s Dramatic West Coast and in the 
heart of the popular tourist town of Patong, this newly-built eight storey hotel overlooks the 
magnificent Andaman Sea.
普吉岛阿希莉中心酒店坐落于普吉岛美丽的西海岸— —著名旅游景点芭东海滩的腹地，
这个新建的拥有八层楼的酒店可以俯瞰到壮阔浩瀚的安达曼海。

Ashlee HUB Hotel Patong boasts 110 fully-appointed rooms in a contemporary building. 
在普吉岛阿希莉芭东酒店这个现代化建筑里拥有110间客房
Perfectly suitable for guests of all ages, each contemporarily designed room delivers 
sheer comfort with a choice of king- and twin-bed and an additional full size sofa bed.
完全适合所有年龄段的客人，每个拥有现代化设计的客房都有提供大床和双床以及额外的沙发床。
All rooms feature total living space of up to 42 square meters, an extensive private 
furnished balcony, individually controlled air-conditioning, private bathroom with 
bathtub, flat screen TV with international satellite TV channels, in-room safe, tea and 
coffee making facilities, hairdryer, and high-speed Internet access
每个客房的居住面积都达42平方米，客房内拥有广阔的私人阳台，可独立控制的空调私人浴室跟浴缸, 
有线液晶电视机，室内保险箱, 制作茶和咖啡的设备(热水壶), 吹风机、无线网络。
Children 12 years old and above are classed as adults.
12岁以上的儿童一律按照成人标准收费。

Deluxe Room King Bed 66 Room   豪华房 66 间
Deluxe Room Twin Bed 44 Room   豪华双床间 44 间



  

 

   

  

  
 

   

        

      

  

 

 

 

  
 

 
 

 
 
 

MIX BISTRO  

AIR ROOFTOP BAR & LOUNGE

 

Restaurants & Bar 餐厅—酒吧
Mix Bistro is the hotel’s all day dining restaurant serving Thai 
and international cuisines. The ground floor terrace at Mix Bistro 
host the VW Van Bar where cocktails and refreshments are served 
in a casual atmosphere.
Mix Bistro餐厅整天供应泰国和国际风味美食。Mix Bistro的VW Van 
Bar酒吧在休闲的氛围中供应鸡尾酒和点心。

Located on the hotel rooftop, Air Rooftop Bar & Lounge serves
snacks and refreshments at the edge of the pool. A snooker table, 
and entertainment and evening events are featured. In - room 
dining is also available.
Air Rooftop Bar & Lounge酒吧位于酒店顶楼，并在拥有壮观的日落
美景的顶楼泳池边中供应小吃和点心。斯诺克和晚上娱乐活动独具特色。
客房内的用餐也是可以的。

Outlet 餐厅
Operation time 

营业时间
Capacity 容量

Mix Bistro          06.30-23.00     67

Air Rooftop Bar & Lounge          17.00-23.00                   60

In-room dinning                        06.30-23.00                  110
客房内用餐 

Service & Facilities 服务与设施
Alternatively, guests can make the most of their lay-back days at the
extensive swimming pool located on the hotel rooftop, a unique 
experience in the heart of patong. Soaking in the Jacuzzi or 
sunbathing by the pool while sipping refreshing cocktails from the
Air Rooftop Bar & Lounge is one of the hotel’s signature experiences. 
另外，客人可以充分利用他们的躺天在广泛的游泳池位于酒店的屋顶，
在芭东市中心一个独特的经验。另外在泳池里一边泡上按摩浴或日光浴，
一边喝着空中天台酒吧和休息室喝提神鸡尾酒，也是酒店的招牌体验之
一。另外，客人可以在芭东的中心——酒店顶楼宽阔的游泳池里充分享
受具有独特体验的休闲的一天。

The hotel rooftop is also home to two steam rooms and a well-
equipped Fitness Centre for adult guests to keep in shape 
during their stay. 
酒店的屋顶也是两个蒸汽房和一个设施齐全的成人客人健身中心的所在地。

For the more adventurous minded, jungle trekking, go-kart racing, 
sea-canoeing, shooting or even bungee jumping can be arranged 
through the hotel. After a great day on the beach, meander back to 
the hotel and indulge in shopping on the way from local shops lining 
the pavement. For the nightlife lovers stepping out can be quite an
occasion! Nightlife around the hotel abounds, including the popular 
Bangla Walking Street only a 10 minute walk from the hotel
对于更冒险（更加刺激冒险）的景点，如丛林徒步旅行、卡丁车赛、
海上划船、射击甚至蹦极都可以通过酒店安排。在海滩度过了美好的
体验后，在回酒店路途中，在周边客人将回被人行道旁的当地购
物商店所吸引，对于享受夜生活的情侣们来说出去逛逛是绝佳的机
会和体验！酒店周围充满着夜生活的气息，还距离著名的孟加拉街
（Bangla Street）夜生活区仅有10分钟步行路程。

Swimming Pool  游泳池     营业时间：07：00am - 19：00pm

Fitness Centre  健身中心    营业时间：06：00am - 22：00pm


